
 

 

Správa primátora a mestského úradu od 27.04.2023 predložená na 7. zasadnutie MZ 
 
Začiatkom mája som sa zúčastnil 3. zasadnutia protiepidemickej komisie pri Regionálnom úrade 
verejného zdravotníctva. Programom zasadnutia bol rozbor aktuálnej epidemiologickej situácie vo 
výskyte vírusovej hepatitídy typu A v meste Moldava nad Bodvou. 

Následne som sa zúčastnil 1. zasadnutia Komisie pri monitorovacom výbore pre program 
Slovensko 2021 – 202 pre  marginalizované rómske komunity, na ktorom splnomocnenec p. Hero 
informoval o prerokovanom aktualizovanom harmonograme plánovaných výziev na rok 2023 
a o kritériách  pre výber projektov. Ďalej sa prerokovali tri zámery národného projektu: 
„Rozvojové tímy I.“, „Asistencia obciam s prítomnosťou marginalizovaných rómskych komunít 
pri usporiadaní právnych vzťahov k pozemkov pod osídleniami“ a „Monitorovanie a hodnotenie 
inkluzívnych politík zameraných na rómsku populáciu, predovšetkým marginalizované rómske 
komunity – I. fáza“. 

Začiatkom júna som sa zúčastnil online rokovania zasadnutia Krízového štábu Okresného 
úradu Košice – okolie, na ktorej sa rokovalo o nepriaznivej epidemiologickej situácii v súvislosti 
so šírením hepatitídy typu A a o potrebe riešenia vzniknutého stavu.  

Ďalší deň som sa zúčastnil rokovania Komisie regionálneho rozvoja pri KSK. Témou 
zasadnutia boli okrem iného Zmeny a doplnky č. 5/2022 veľkého územného celku Košického 
kraja, spolufinancovanie dvoch projektov v rámci Environmenálneho fondu: „Analýza znečistenia 
ovzdušia a stanovenie dopadov na pôdny ekosystém a potravinový reťazec v súvislosti s blízkou 
výrobnou prevádzkou“ a “Monitorovanie kvality ovzdušia v okolí cementárne Turňa nad Bodvou a 
vyhodnotenie vplyvu výrobnej prevádzky na obyvateľov a zložky ŽP“.  

Následne som sa zúčastnil Snemu Únie miest Slovenska, ktoré sa konalo vo Zvolene. Na 
35. sneme Únie miest bola schválená Správa a činnosti ÚMS za rok 2022, Správa o hospodárení 
ÚMS za rok 2022, návrh rozpočtu na rok 2023. Novelizovali sa Stanovy ÚMS a v závere snemu 
boli zvolené pre nasledujúce funkčné obdobie orgány Únie miest Slovenska.  

20. júna som prijal delegáciu nórskeho ministerstva zahraničných vecí, veľvyslanectva 
Islandu a Nórska, ministerstva investícií (MIRRI SR) a Ministerstva životného prostredia SR 
a garantov projektu v rámci 6. Výročného stretnutia grantov EHP a Nórska, ktoré sa konalo 
v multifunkčnom centre.   

Ďalší deň som sa zúčastnil dvojdňovej konferencie v meste Tiszaujváros pri príležitosti 10-
ročnej jubilejnej konferencie EZUS Via Carpatia. 

26. júna som sa zúčastnil 5. zasadnutia Košického samosprávneho kraja.  
Následne ďalší deň som sa zúčastnil zasadnutia Predsedníctva a Valného zhromaždenia 

Karpatského euroregiónu Slovensko v Košiciach, na ktorom boli zvolení členovia Predsedníctva 
a Revíznej komisie na obdobie rokov 2023 – 2025. 

Koncom júna sa konalo online rokovanie Republikovej rady s témou Stavu rozpočtu na rok 
2023 a príprava rozpočtu na rok 2024. 

30. 6. sa konalo online zasadnutie krízového štábu Okresného úradu Košice – okolie, na 
základe ktorého bola odvolaná mimoriadna situácia v súvislosti s epidemickým výskytom 
prenosného ochorenia vírusového zápalu pečene typu A. 
 
 
Na úseku kancelárie primátora: 
V období od 27.apríla 2023 som prerokoval záležitosti mesta s organizáciami a obyvateľmi mesta 
Moldava nad Bodvou v celkovom počte: 42-krát. 
 
 
 
 



 

 

Mestský úrad 
V rámci činnosti mestského úradu sa v priebehu mesiaca máj – jún 2023 konala realizácia uznesení 
a príprava projektových zámerov na zasadnutie mestského zastupiteľstva. Najväčšia pozornosť sa 
venovala podaniu žiadostí o platbu – projektov Prestupné bývanie, MOPS. Zároveň sa riešili 
projekty  - rekonštrukcia STS, Dancká a Multifunkčné mládežnícke centru.  
 

Stav investičných akcií mesta – odovzdaná stavba -  projekt prestupného bývania, začína sa 
kolaudácia multifunkčnej haly, pred odovzdaním je rekonštrukcia mostu Dancka. Priebežne sa 
realizuje projekt Zebralandie, a vnútroblok na ulici Bartalosova-Krátka. V rámci projektov  
Envirofondu mesto nemá vyhodnotenie. Bol podaný projekt do Fondu na podporu športu – mesto 
aj napriek vysokému bodovému hodnotenie nedostalo podporu – krížové financovanie.  Boli 
úspešné dva projekty týkajúce sa migračnej krízy a dva projekty týkajúce sa aktivizácie dlhodobo 
nezamestnaných osôb- postupne sa zasielajú žiadosti o platbu.  
Dokončený je projekt odvodnenia ulice Fábryho a pripravujú sa podklady k územnému konaniu 
cesty Nová Terasa. Ukončuje sa projekt rekonštrukcie verejného osvetlenia – 1. etapa.  
V rámci verejného obstarávania bola vyhlásená výzva na obstaranie elektriny a plynu neúspešná, 
nikto sa neprihlásil, začína sa priame rokovacie konanie na dodávateľa.  
Žiadosti na dotáciu elektriny boli zatiaľ pozastavené, pripravuje sa podľa informácií nová schéma 
pomoci.  
V rámci správy budov sa rekonštruujú byty a priestory polikliniky, bol odstránený havarijný stav 
kanalizácie ZŠ Severná, havária v ZUŠ – voda, vymenený kotol v ZUŠ a Inkubátore.  Správa 
zelene sa zamerala na kosenie verejných priestorov – začala sa 3 kosba.  
Bola zaslaná žiadosť o pomocné profesie v školstve – schválených 6 asistentov, 2 pomocní 
vychovávatelia a 2odborní zamestnanci pre prácu s deťmi v materskej škole.  


